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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:186 Elintensiv industri och höga elpriser

I ett antal nyhetsinslag i olika medier framkom det den 15 oktober att Klippans 
bruk funnit sig tvingade att varsla 24 anställda, vilket motsvarar en tredjedel av 
personalstyrkan, om uppsägning. Detta eftersom kostnaderna för att bedriva 
verksamheten har ökat kraftigt samtidigt som lönsamheten fallit.

En av de bakomliggande faktorerna är de höga elpriserna i Sverige i allmänhet 
och i prisområde 4 i synnerhet. Detta slår hårt mot elintensiv industri, som 
Klippans bruk. Verkställande direktören nämner också ökade kostnader för 
utsläppsrätter, transporter och energiskatter som bakomliggande faktorer.

Att jobb slås ut på grund av elbrist, och därmed upptrissade priser, och höga 
energiskatter är ohållbart. Klippan, Skåne och Sverige behöver alla 
arbetstillfällen och arbetstimmar som går att uppbringa. Då kan vi inte ha en 
situation där jobb slås ut som en konsekvens av regeringens misslyckade 
politik.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka konkreta åtgärder, på kort och lång sikt, avser statsrådet att vidta för att 
pressa tillbaka de höga elpriserna i syfte att stärka konkurrenskraften för 
elintensiv industri i Skåne?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-18
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


